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Abstract (en)
[origin: US2020260854A1] The new paintbrush (19) includes a brush handle (1), a bristle carrier (11) and a ferrule (15). The brush handle (1) has
a first end (3) including a brush handle snap element (4). The bristle carrier (11) has a first front side (36) including a bristle carrier snap element
(12), the bristle carrier snap element (12) engaging the brush handle snap element (4) such that the bristle carrier (11) is fixedly connected to the
brush handle (1). The bristle carrier (11) includes a plurality of recesses (23) and a plurality of bristles (20), the bristles (20) being arranged to form
a plurality of bristle bundles (24), the bristle bundles (24) each being arranged to be gluelessly fixed in one of the recesses (23). The ferrule (15) is
designed as one piece with the bristle carrier (11).

Abstract (de)
Ein Malerpinsel (19) weist einen Pinselstiel (1), einen Borstenträger (11), eine Zwinge (15) und einer Pinsellängsachse (18) auf. Der Pinselstiel (1)
weist an einem ersten Ende (3) ein Pinselstiel-Rastelement (4) auf. Der Borstenträger (11) weist an einer ersten Stirnseite (36) ein Borstenträger-
Rastelement (12) auf, sodass der Borstenträger (11) mit dem Pinselstiel (1) verrastbar ist. Der Borstenträger (11) weist eine Mehrzahl von Borsten
(20) und eine Mehrzahl von aus den Borsten (20) gebildeten Borstenbündeln (24) auf. Der Borstenträger (11) weist Ausnehmungen (23) auf, in
denen jeweils ein Borstenbündel (24) gehalten ist. Die Borsten (20) und die Borstenbündel (24) sind kleberlos an dem Borstenträger (11) befestigt.
Die Zwinge (15) umschließt den Borstenträger (11) in Bezug auf seine Erstreckung entlang der Pinsellängsachse (18) wenigstens teilweise und ist
einstückig mit dem Borstenträger (11) ausgebildet.
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